

# KERATAN AKHBAR

TARIKH : 25 FEBRUARI 2023  
AKHBAR : BERITA HARIAN  
MUKA SURAT : 7

## 50 syarikat ambil alih operasi institusi TVET

### 50 syarikat ambil alih operasi institusi TVET

Sekurang-kurangnya 50 syarikat akan mengambil alih sebahagian atau sepenuhnya operasi institusi Pendidikan Latihan Teknikal dan Vokasional (TVET), bagi memastikan kemahiran belia memenuhi keperluan industri.

Syarikat peneraju mengendalikan operasi institusi TVET seperti kolej komuniti, institut latihan perindustrian (ILP) dan institut kemahiran belia negara (IKBN).

PETRONAS akan menerajui kluster minyak dan gas di Pengerang, Johor, Kimanis, Sabah, Batu Rakit, Terengganu dan Miri, Sarawak.

DRB Hicom Bhd bagi kluster automotif di Pekan, Pahang, manakala Kumpulan Sunway bagi kluster perhotelan dan Malaysian Resources Corporation Bhd (MRCB) bagi kluster pembinaan.

Model yang digunakan Penang Skills Development Centre (PSDC) akan dicontohi untuk menyediakan pekerjaan kepada graduan TVET dengan

gaji lebih tinggi.

"Syarikat seperti Intel, Motorola dan Inari memanfaatkan untuk menganjurkan program latihan berdasarkan keperluan mereka.

"Pembaharuan ini berupaya menggunakan sumber kerajaan dengan lebih efektif bagi penghasilan graduan TVET yang memenuhi keperluan industri," kata Perdana Menteri yang juga Menteri Kewangan, Datuk Seri Anwar Ibrahim.

Pembaharuan akan dilaksanakan agar 90 peratus graduan TVET menerima gaji lebih RM2,000 sebulan.

Bagi mengeratkan kerjasama industri, Skim Latihan Dual Nasional (SLDN) diperkukuh dengan peruntukan RM50 juta untuk manfaat lebih 8,000 pelatih.

Program Academy in Factory akan dilaksanakan untuk menyediakan peluang kepada lebih 50,000 pelatih menjalani latihan sambil bekerja, di kilang.

Syarikat berkaitan kerajaan akan menawarkan 35,000 pe-



Pembaharuan dilaksana agar 90 peratus graduan TVET menerima gaji lebih RM2,000 sebulan. (Foto hiasan)

luang kerjaya kepada lepasan sekolah dan graduan bagi membantu menangani pengangguran belia.

Kerajaan juga akan membe-

lanjakan RM45 juta untuk terus menggalakkan sektor swasta melaksanakan penggajian dengan nilai lebih tinggi.

Pertubuhan Keselamatan

Sosial (PERKESO) akan menyediakan insentif RM600,000 sebulan kepada majikan yang menggaji 17,000 graduan, khususnya dalam kalangan TVET.